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BRM.0012.8.10.2023 

 
Protokół Nr 55/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  23 października 2023 r.  w Szkole Podstawowej nr 14  

z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Zygmunta Wilkońskiego w Inowrocławiu  

przy ul. Ignacego Daszyńskiego 29. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Czas z trwania posiedzenia  10.00 do  10.45. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

     - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Wojciech Piniewski – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu UMI, 

2. Pani Magdalena Kaiser – Kierownik Referatu Oświaty w Wydziale Oświaty  

i Sportu UMI,  

3. Pani Katarzyna Łuczak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Św. Wojciecha 

w Inowrocławiu, 

4. Pan Janusz Bartoszewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Panny Maryi 

w Inowrocławiu, 

5. Pani Joanna Mroczek – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Janusza 

Kusocińskiego w Inowrocławiu, 

6. Pan Ireneusz Zieliński – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5 im. dra. Józefa 

Krzymińskiego w Inowrocławiu, 

7. Pani Elżbieta Olszewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 im. Mikołaja 

Kopernika w Inowrocławiu, 

8. Pan Paweł Błaszak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 8 im. 4 Kujawskiego 

Pułku Artylerii Lekkiej w Inowrocławiu, 

9. Pani Maria Lipińska-Ankiel – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 9 z Oddziałami 

Przedszkolnymi im. Marii Skłodowskiej-Curie w Inowrocławiu, 

10. Pani Beata Świtalska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 10 im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu, 

11. Pani Iwona Brocka – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 14 z Oddziałami 

Dwujęzycznymi im. Zygmunta Wilkońskiego w Inowrocławiu, 

12. Pan Wojciech Helak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 16 im. Jana Pawła II  

w Inowrocławiu,  
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13. Pani Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej  

im. Powstańców Wielkopolskich w Inowrocławiu. 
 

Listę obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Ponadto Przewodnicząca Komisji przedstawiła nowo powołane Dyrektorki: Szkoły 

Podstawowej nr 4 im. Janusza Kusocińskiego w Inowrocławiu p. Joannę Mroczek 

oraz Szkoły Podstawowej nr 1 im. Św. Wojciecha w Inowrocławiu p. Katarzynę 

Łuczak.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji z 18 września 2023 r.  

4. Informacja o stanie oświaty Miasta Inowrocławia. Wizyta w Szkole 

Podstawowej nr 14 w Inowrocławiu.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji z 18 września 2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 54/2023 z 18 września 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja o stanie oświaty Miasta Inowrocławia. Wizyta w Szkole 

Podstawowej nr 14 w Inowrocławiu - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała, czy po przeprowadzonych kontrolach zewnętrznych były przekazane jakieś 

zalecenia. 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Odpowiedziała, że nie było żadnych zaleceń z kontroli, bo wypadły bardzo dobrze.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Bartoszewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Panny Maryi  

w Inowrocławiu: 

Wypowiedział się na temat programu „Proste Plecy” informując, iż program 

funkcjonuje od 2003 r. Jego zdaniem zadania różnicowane są w stosunku do ucznia,  

a zajęcia odbywają się na pływalniach: „Wodny Park” i „Delfin”.   

Zdaniem Dyrektora zajęcia należy kontynuować ze względu na bardzo dobre wyniki 

korekty wad postawy oraz wskazaną aktywność ruchową.  

 

Iwona Brocka – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 14 z Oddziałami Dwujęzycznymi 

im. Zygmunta Wilkońskiego w Inowrocławiu: 

Omówiła system przygotowania uczniów do egzaminu na koniec klas ósmych. 

Wskazała, iż główne autorstwo tego systemu wypracował p. Rafał Pierzchalski 

podczas bycia Dyrektorem. Na miesiąc przed egzaminem w szkole tej kładzie się 

większy nacisk na przedmioty egzaminacyjne i odchodzi się od zadawania prac 

domowych. Diagnoza w każdej klasie i klasyfikacja następuje w tym okresie do 

zespołu wyrównawczego. W szkole duży nacisk kładzie się na pozyskanie 

współpracy z rodzicami, a kadra uczestniczy w wymianie międzynarodowej. Wpływa 

to na wyniki głównie z języka  angielskiego. 

 

Joanna Mroczek – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 im. Janusza Kusocińskiego  

w Inowrocławiu: 

Podziękowała za wsparcie dla różnych form wypoczynku w okresie letnim  

i zimowym. Dodała, iż dzięki dotacji Miasta Inowrocławia dzieci mogą korzystać  

z wypoczynku.   

 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej Integracyjnej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Inowrocławiu: 

Wypowiedziała się na temat dowozów dzieci posiadających orzeczenie do potrzeby 

kształcenia specjalnego. Bardzo chwaliła współpracę z Miejskim Przedsiębiorstwem 

Komunikacyjnym w Inowrocławiu oraz czasokres podpisanej z nimi umowy (3 lata). 

Obecnie funkcjonują 3 busy dowożące dzieci ze szkoły Kotońskiego i do szkoły  

p. Stanek. Firma wyposażyła nauczycieli w telefony komórkowe co znacznie ułatwiło 

organizację pracy.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Na podstawie wypowiedzi dyrektorów i analizy przedstawionego materiału 

sformułowała następujące wnioski: 

1. Zadania należące do organów prowadzonych realizowane są prawidłowo. 

2. Miasto przekazuje środki wyższe niż subwencja. 

3. Zabezpieczone są potrzeby demograficzne (szkół i przedszkoli). 
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4. Miasto realizuje oczekiwania Szkoły Integracyjnej.  

5. W związku z działaniami Rządu ograniczone są remonty i inwestycje. 

6. Miasto zabezpiecza środki na doskonalenie kadry i dyrektorów co przekłada 

się na poziom nauczania i na wyniki ośmioklasistów.   

 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

Pogratulowała doskonałego wsparcia ze strony Organu.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem „Informacji o stanie oświaty Miasta Inowrocławia”? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 16/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji  

o stanie oświaty Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.     

 

Nie było.  

 

Ad 6.  Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że Komisja będzie opracowywała plan pracy Komisji na I półrocze 

2024 r. i zaproponowała, że można zgłaszać swoje przemyślenia lub tematy, które 

mają być poruszone na posiedzeniach.  

Ponadto podziękowała wszystkim dyrektorom szkół za otrzymane zaproszenia na 

ślubowania i inne uroczystości. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 

 


